

C1SC 北京九鼎国联认证有限公司

北京朝阳区东大桥路12号润诚中心510

美徽科 (越南) 有限公司

越南北宁省三江社安丰11-C工业园第CN2-1地块/220000

|ATF USI编码: GMKZ3M

符合证明函

机构编号: CASC-F-25084

IATF编号: 0589165-LoC

签发日期: 2025年11月12日

有效期至: 2026年11月11日

尊敬的 美微科 (越南) 有限公司:

通过对贵司质量体系的审核,并对审核开出不符合的纠正措施的评审和验证,我高兴地 通知您,美微科(越南)有限公司的质量管理体系符合IATF16949:2016 第1版 标准要 求。审核范围: 半导体分立元器件的设计、制造(允许删减: 无)。{外部支持现场名称: 扬州扬杰电子科技股份有限公司,地址:江苏省扬州市邗江区维扬经济开发区新甘泉西 路68 号办公楼(IATF USI编码: CTLXM4), 职能: 持续改进 / 内部审核管理 / 管理评 审 / 售后 / 校准 / 合同评审 / 质量体系管理 / 顾客服务 / 产品设计 / 过程设计 / 人力资源 / 信息技术 / 实验室 / 物流 / 市场 / 方针制定 / 采购 / 研究与开发 / 销售 / 战略策划 / 供应商管理 / 测试 / 培训}。

依据IATF规则要求,因贵司尚未积累十二(12)个月的汽车相关内部或外部绩效数据,或 生产非汽车产品,但能够证明你们在要求IATF 16949认证的汽车顾客的有效投标名单上, 我们不能给贵司签发正式证书。贵司一旦符合IATF认证资格要求,并可以证明已积累了 十二(12)个月的汽车制造相关内部或外部绩效数据,CASC将根据认证流程对贵公司进行 初次认证审核。在此,我们向您说明该符合性证明的有效期是12个月。 贵司的下次审 核应在该有效期内进行,请在符合性证明到期前与CASC联系确认审核日期。



IAOB-1026

致以诚挚的训修 总经理:



China Jiuding Automotive Supplier Certification Co., Ltd.

Room 510, Runcheng Center. No. 12 Dongdaqiao Road, Chaoyang District, Beijing, P.R. China

Micro Commercial Components VIETNAM Company Limited

Lot CN2-1 Yen Phong II-C Industrial Park, Tam Giang Commune, Bac Ninh Province,

Vietnam/220000

IATF USI No.: GMKZ3M

Letter of conformance

CB No.: CASC-F-25084 IATF No.: 0589165-LoC Issue date: Nov 12, 2025 Expiry date: Nov 11, 2026

Dear Micro Commercial Components VIETNAM Company Limited

Base on the audit to your Quality Management System, reviewed and verified the corrective actions of the released nonconformities, I am pleased to inform you that the Quality Management System of Micro Commercial Components VIETNAM Company Limited, complies with the requirements of the Standard IATF16949:2016 1 Edition. The audit scope is DESIGN AND MANUFACTURING OF DISCRETE SEMI-CONDUCTORS (permitted exclusions:none). {Support location name: YANGZHOU YANGJIE ELECTRONIC TECHNOLOGY CO., LTD., Address: No. 68 Office Building, New GanQuan West Road, Weiyang Economic Development Zone, Hanjiang District, Yangzhou, Jiangsu (IATF USI No.: CTLXM4), support functions: Continuous improvement/internal audit management/management review/After sales/ Calibration/ Contract review|Quality System Management|Customer service| Product Design| Process Design|Human resources|Information technologies| Laboratory| Logistics| Marketing|Policy making|Purchasing|Research and Development| Sales|Strategic planning|Supplier Management|Testing|Training }.According to IATF Rules requirements, we cannot issue a certificate due to the fact that there is less than accumulated twelve (12) months of automotive-related internal or external performance data, or manufacture non-automotive products, but you can demonstrate that you are on an active bid list for an automotive customer requiring IATF 16949 certification. Once you meet the eligibility requirements of IATF certification and can demonstrate that you have accumulated twelve (12) months of automotive manufacturing-related internal or external performance data. CASC will proceed with an initial certification audit according to our certification process. Moreover we state that this letter of conformance is valid for a twelve months period. Therefore, the next audit to your company should be done within this period, please contact CASC to confirm audit date prior to the expiry of this letter of conformance.

IAOB-1026

Best regards,

General Manager: Lin /i